

الرقم : 318 / 106 / 2024

التاريخ : 28 / 3 / 2024

تعميم

رقم (28)

الموافق : 17 / رمضان / 1445

Honorable Members of the ASE

السادة/ أعضاء بورصة عمان المحترمين

Good Greetings,

تحية طيبة وبعد،،،

Referring to the Jordan Securities Commission Board of Commissioners' decision dated 24/3/2024, regarding granting insurance companies a deadline until 31/5/2024 to provide the Jordan Securities Commission with the annual financial statements/ report of 2023, and until 30/6/2024 for the financial statements for the first quarter of 2024 (a copy of the decision is attached).

أشير إلى قرار مجلس مفوضي هيئة الأوراق المالية المتخذ في جلسته المنعقدة بتاريخ 2024/3/24 بخصوص منح شركات التأمين مهلة لغاية تاريخ 2024/5/31 لتزويد هيئة الأوراق المالية بالبيانات المالية السنوية/ التقرير السنوي لعام 2023، ومنحهم مهلة لغاية تاريخ 2024/6/30 لتزويد هيئة الأوراق المالية بالبيانات المالية للربع الأول لعام 2024 (مرفق نسخة عن القرار).

Kindly note that the time limit for insurance companies to provide the ASE with the annual financial statements/ report of 2023 will be extended to 31/5/2024, and to 30/6/2024 for the reviewed financial statements for the first quarter of 2024.

أرجو إعلامكم بأنه سيتم تمديد المهلة المحددة لشركات التأمين لتزويد البورصة بالبيانات المالية السنوية/ التقرير السنوي لعام 2023 وذلك حتى تاريخ 2024/5/31، وكذلك تمديد المهلة المحددة لتزويد البورصة بالبيانات المالية للربع الأول لعام 2024 حتى تاريخ 2024/6/30.

Best Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،

مازن نجيب الوثائفي/ المدير التنفيذي

Mazen Najib Wathaifi/ Chief Executive Officer

CC: - Jordan Securities Commission  
- Securities Depository Center  
- Insurance companies.

\* نسخة: - هيئة الأوراق المالية.

- مركز إيداع الأوراق المالية.

- شركات التأمين.